
Protokół Nr 18/08 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 10 czerwca 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1200 

     (  dalsza część posiedzenia w terenie) 
 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała  wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik  do protokołu oraz wójt gminy , zastępca  i skarbnik . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady . 
Z gości zaproszonych w posiedzeniu udział wzięli przedstawiciele Powiatowej Policji w 
Stargardzie Szczecińskim w osobach :  
Pan Adam Dąbrowski –Zastępca Komendanta ,  
Pan Sławomir Siwiec – Kierownik III Rewiru Dzielnicowych  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca  komisji  stwierdziła quorum przy którym 
komisja mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
Radna nieobecna :  
1.Renata Kornet – nieobecność usprawiedliwiona  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Analiza stanu porządku publicznego  
   Opinia komisji na sesję  
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się  13 czerwca 2008 r. 
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2008 roku  
   Opinia komisji  
6.Sprawy róŜne     
7.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( WYJAZD KOMISJI W TEREN) 
   Opinia komisji na sesję  
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej .  
Ad.2 
Protokół nr 17/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty przez członków 
komisji,   jednogłośnie bez odczytywania . 
Ad.3 
Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stargard 
Szczeciński za rok 2007 przedstawił i omówił Pan Adam Dąbrowski – Zastępca Komendanta 
Powiatowego w Stargardzie Szczecińskim przy udziale Sławomira Siwiec – Kierownika III 
Rewiru Dzielnicowych .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
W trakcie dyskusji radni szczególną uwagę zwrócili na to , aby  patrole policyjne pojawiały 
się częściej  w miejscowościach na terenie gminy , szczególnie w piątki i  soboty w godzinach  
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po 22 00 . Mówiono o  narkotykach w odniesieniu do  młodzieŜy  i nadchodzącym okresie 
wakacyjnym , gdzie powinna być wzmoŜona kontrola policyjna.   
W odpowiedzi członkowie komisji usłyszeli  o braku odpowiedniej ilość kadry w policji oraz 
o niewystarczającym transporcie .  
Na zakończenie posiedzenia zastępca komendanta poinformował  o moŜliwości pozyskania 
foto-radaru i była to  prośba  , aby gmina pomogła finansowo przy posadowieniu słupa na  
zamontowanie tego urządzenia z dostępem do  prądu , a główny warunek to musi być  przy 
drodze wojewódzkiej . 
W trakcie dyskusji członkowie komisji pozytywnie odnieśli się  do prośby komendanta i 
wskazali miejsce i jest to miejscowość Grabowo .  
Przewodnicząca komisji podziękowała gościom za udział w posiedzeniu i przedstawiła 
przyjętą opinię komisji , jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyj ęła informacj ę dotyczącą stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński  za rok 
2007 .  
Ad.4 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji,  komisja przeanalizowała je , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała  je , jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XVIII/121/08 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na  
  terenie Gminy Stargard  Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis –  
  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
- projekt  uchwały Nr VIII/122/08  w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia  
  od podatku rolnego uŜytków rolnych , na których zaprzestano produkcji rolnej – komisja  
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały  Nr XVIII/123/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany  
  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
  projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,  
  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  
  ( EFTA) oraz innych środków   zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
Projekt powyŜszy omówiła skarbnik gminy, a komisja pozytywnie go zaopiniowała .  
- projekt  uchwały Nr XVII/124/08  w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
Komisja po omówieniu  projektu uchwały przez skarbnik gminy, nie wniosła uwag i   
pozytywnie  go zaopiniowała  .  
- projekt  uchwały Nr XVIII/125/08  w sprawie  przystąpienia do Stowarzyszenia – komisja  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XVIII/126/08   w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości 
StrzyŜno „ gmina Stargard Szczeciński  
Zastępca Wójta poinformował o niewielkich zmianach do tego projektu uchwały dotyczących 
samego planu , a polegających na dołączenia do istniejącego juŜ tekstu , szczegółowego opisu 
zadań inwestycyjnych( radni otrzymali )  , na stronie tytułowej dopisać” Na lata 2008-2015 „ i 
w tekście wytłuścić niektóre zapisy . Komisja wyraziła zgodę , aby nie drukować nowego 
poprawionego tekstu planu . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała   pozytywnie  .  
- projekt uchwały Nr XVIII/127/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
plan zagospodarowania przestrzennego w   obrębie   Skalin – komisja   pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały,   
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe wnioskodawca zobowiązał się do przygotowania we 
własnym  zakresie dokumentacji planistycznej i tutaj wójt zaznaczył ,Ŝe jest to zadanie gminy  
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i  dlatego wnioskodawca będzie mógł  się później ubiegać o zwrot poniesionych środków , a 
będzie to moŜna rozwaŜyć przy naliczaniu   opłaty adiacenckiej . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt  uchwały Nr XVIII/128/08  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku- 
  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   ,    
- projekt uchwały Nr XVIII/129/08   w sprawie uchylenia uchwały Nr XIV/90/08 Rady  
  Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 25 stycznia 2008  roku w sprawie przystąpienia do  
  sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno-  
  komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   ,  
- projekt uchwały Nr XVIII/130/08 –   w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębie Sowno- komisja  zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XVIII/131/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w obrębie  Lipnik- komisja  
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie . 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe projekty uchwał od Nr XVIII/132/08(  obręb Lipnik) do Nr 
XVIII/143/08 w sprawie  przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dotyczą obrębu Grzędzice . Wójt wyjaśnił dlaczego jest 
tyle przygotowanych projektów uchwał , iŜ wiąŜe się to z obszarami elementarnymi w 
Studium  , podejmując uchwały na kaŜdy obszar , usprawni  się w przyszłości  pracę  . 
Wybrano te obszary na, które wpłynęło najwięcej wniosków .Dodatkowo wójt poinformował, 
Ŝe wstrzymane będzie wydawanie decyzji o warunkach zabudowy do momentu opracowania  
planu miejscowego , gdzie potem będą wydawane tylko wypisy i wyrysy . Ponadto wójt  
poinformowała ,Ŝe będzie opracowana koncepcja dotycząca całych  Grzędzic . 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała niŜej   wyszczególnione  projekty uchwał : 
- projekt uchwały Nr XVIII/132/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik  
- projekt uchwały Nr XVIII/133/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzic 
- projekt uchwały Nr XVIII/134/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/135/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w    obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/136/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/137/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/138/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/139/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/140/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/141/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/142/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/143/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
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Ad.5 
Komisja po przeanalizowaniu  informacji dotyczącej realizacji budŜetu gminy za I-szy 
kwartał 2008 r. uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała jego realizację . 
Ad.6 
Radny Kochaniec – poruszył temat dotyczący ostatniej propozycji  lokalizacji pomieszczenia 
na świetlicę w Koszewie  . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe po opuszczeniu przez obecną lokatorkę  mieszkania znajdującego 
się w szkole , Pani Dyrektor opróŜni pomieszczenia  budynku stojącego obok szkoły i tam po 
zrobieniu toalet będzie świetlica.  
Radny Klim zapytał się czy moŜe dowiedzieć się jaka firma wygrała przetarg na budowę   
budynku usługowego -świetlicę w Klępinie .  
Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła wyrównania drogi Klępino-Lubowo . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe wygrała firma i jest  to Przedsiębiorstwo Budowlano - 
Remontowe  w  Barlinku , cena około 1 500 000,00 zł , podpisanie umowy w ciągu 7 dni . 
Przewodnicząca ElŜbieta Kucaj zapytała się o opracowanie dokumentacji na świetlicę w  
Skalinie. 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe projekt dokumentacji będzie wykonany . 
Radny Grabski – zapytał się o następujące sprawy t.j. o remont świetlicy w Golinie , kolejna 
sprawa dotyczyła  dokonanie remontu drogi (za fermą drobiu w Barzkowicach  ) w kierunku 
Czarnkowa . 
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe czeka na końcówkę dokumentacji i do zimy remont świetlicy  
będzie skończony . 
Ad.7 
Realizację tego punktu komisja dokonała w terenie, dokonując przeglądu wybranych 
miejscowości  pod względem utrzymania estetyki i czystości .  
Sporządzony notatka z wyjazdu przez przewodniczącą komisji stanowi załącznik do 
protokołu .  
Ad.8 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
Komisja wyjechała w teren na dalszą część posiedzenia .  
 
Protokołowała :                                                                                     Przewodnicząca Komisji  
Zofia Stoczkowska                                                                                   ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania :  
2008.06.10                                                                                              2008 . …………….. 
 
 


